
2020-02-17

Interpellation - sänkta ersättningar till 
pedagogisk omsorg.
I en debattartikel i Gefle Dagblad (21 januari 2020) skriver Evelyn 
Klöverstedt (L) ” ”I december fattade Utbildningsnämnden beslut 
gällande en förändring av elevpengen..” Evelyn Klöverstedt får det 
att låta som att nämnden tog ett politiskt beslut om att sänka 
ersättningsnivåerna till bland annat pedagogisk omsorg. Nämnden 
tog inte ett sådant beslut, det var ett opolitiskt beslut. Artikeln 
verkar till synes försöka vilseleda kommunmedborgare om hur 
beslutet har tagits.

Med hänvisning till ovanstående frågar jag Utbildningsnämndens 
ordförande Evelyn Klöverstedt (L):

- Ljög Evelyn Klöverstedt (L) när hon i en debattartikel i GD (21 jan 
2020) hävdade att nämnden tagit beslutet om sänkta ersättningar? 
Om hon anser att hon inte ljög, varför valde hon då en så 
vilseledande formulering?

- Kommer Evelyn Klöverstedt ta upp frågan om de sänkta 
ersättningarna till politisk nivå i nämnden? Om inte varför inte då?

Lars Beckman, kommunfullmäktigeledamot (M)


